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Wdrszawa, dnia, 23 stycznia 202jr,

Szanowny Pan

Mateusz Morawiecki

Prezes Rady Ministrów
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Szanowny Panie Premierze,

Jako przedstawiciele największych organizacji przemysłu farmaceutycznego w polsce

od początku prac nad projektem ustawy refundacyjnej bierzemy aktywny udział w procesie

legislacyjnym , zgłaszając merytoryczne poprawki i niezmiennie deklarując gotowość do współpracy

oraz apelując o otwarty dialog. Naszym wspólnym celem jest wypracowanie rozwiązań, które

zagwarantują bezpieczeństwo lekowe kraju i zminimalizują m.in. takie ryzyka, jak dołkające obecnie

pacjentów brakileków.

Niestety przyjęty przez stały komitet Rady Ministrów projekt nowelizacji ustawy refundacyjnej

nie tylko nie rozwiązuje tego dotkliwie dotykającego w ostatnich latach polskich pacjentów problemu,

ale także nie tworzy warunków do inwestycji i rozwoju przemYsłu farmaceutYcznego W Polsce,

wyzwania jakie widzimy i propozycje rozwiązań które postulujemy od dawna w tym szczególnie

stworzenie warunków dla zwiększenia produkcji substancji czynnych oraz leków na terenie kraju,

wyrównywane pacjentom dostępu do leków, zapewnienie warunków dla stabilnej dystrybucji

produktów leczniczych oraz funkcjonowania aptek są kluczowe dla zapewnienia bezpieczeństwa

zdrowotnego obywateli oraz budow! kapitału zdrowia niezbędnego dla stabilnego rozwoju

gospodarczego Polski.
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ponieważ jednak nasze postulaty nie znajdują odzwierciedlenia w regulacjach zawartych

w projekcie ustawy refundacyjnej a nasze apele o dialog i konstruktywne rozmowy pozostają bez

odpowiedzi ze strony Ministerstwa zdrowia, zwracamy się z prośbą o spotkanie z panem premierem,

podczas spotkania pragniemy omówić propozycje rozwiązań, które jako odpowiedzialna

branża postulujemy od dawna oraz przedstawić zagrożenia jakie niesie procedowana ustawa

dla bezpieczeństwa lekowego kraju a co zatem idzie dla polskich pacjentów,

Mamy nadzieję, że tak fundamentalny dla systemu ochrony zdrowia projekt ustawy ma szanse

powstać nie pod presją czasu, ale przede wszystkim na drodze dialogu i kompromisu ze wszystkimi

interesariuszami zmian.

Z wyrazami szacunku,
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